
                             PROTOKÓŁ  OBRAD  RADY  ZWIĄZKU  z dnia  15.12.2015 

 

 

W dniu 15.12.2015 roku Rada Związku działająca w składzie: 

 

Jacek Wolski – przewodniczący 

Iwona Maciejak – sekretarz 

Wiesław Apanasewicz 

Bogdan Chrzanowski 

Krzysztof Czopek 

Elżbieta Strzeszewska 

Beata Szuber 

Włodzimierz Uchwat 

 

1. Spotkanie otworzył przewodniczący Jacek Wolski, przedstawiał proponowany 

porządek obrad . 

- omówienie kontroli Związku 

- przyjęcie regulaminu Rady po poprawkach wprowadzonych podczas ostatniego 

posiedzenia 

- zajęcie stanowiska w sprawie ME w Strzegomiu 

- zajęcie stanowiska w sprawie kursu organizowanego przez PZJ 

 

2. Omówiono wstępnie wyniki kontroli  

Rada stoi na stanowisku ,że praca szkoleniowa z kadrami konkurencji olimpijskich 

powinna w pierwszym rzędzie  dotyczyć kadr dzieci, juniorów i młodych jeźdźców 

.Sposób szkolenia seniorów powinien ulec zmianie. Stwierdzono brak nadzoru nad pracą 

szkoleniowców . Według Rady  powinna zostać wyznaczona  osoba  która będzie 

odpowiedzialna za kontrolę pracy szkoleniowców. 

Sugerujemy pilną analizę umów dotyczących wykonywania usług na rzecz Związku w 

kierunku przekazania zakresu usług pracownikom biura PZJ ( np. opracowanie 

komunikatów prasowych dotyczących wydarzeń jeździeckich ) 

Należy wprowadzić ramy wydatkowania środków na delegacje, ryczałty, koszty hoteli, 

zwrot za transport koni  oraz unormować  kwestię zatrudnienia członków zarządu i 



ustalania ich wynagrodzenia . Rada nie otrzymała wszystkich wnioskowanych 

dokumentów.  

 

3. Wysłuchaliśmy Pana Marcina Konarskiego w kwestii organizacji ME seniorów WKKW 

w 2017 w Strzegomiu oraz jak wyglądają kwestie przygotowań na dzień dzisiejszy.  

 

Zobowiązujemy Zarząd do wspierania działań  organizatora . 

Rada zasugerowała iż Zarząd powinien w trybie pilnym  wyjaśnić przyczyny 

opieszałości działań w stosunku do organizatora. 

 

4. Przyjęcie regulaminu rady zostało przełożone do momentu otrzymania opinii od 

radcy prawnego. 

5 .  Do spotkania dołączył Wojciech Jachymek oraz Wojciech Furmanek - odpowiedzieli 

na zadane pytania przez członków rady. Omówiono miedzy innymi kwestię księgowania 

szkoleń organizowanych przez Polski Związek Jeździecki. Rada prosi o wyjaśnienie ; 

- listę uczestników 

- kierownika kursu 

- numer kursu 

 

 

Rada podjęła następującą uchwałę : 

                         

                             Uchwała nr.6 

 

           Rada dokonała wyboru podmiotu mającego zbadać roczne sprawozdanie finansowe. 

     Wybrano ofertę firmy – Skonto- Ficadex Spółka zoo za kwotę 5 000,00 netto + 23% 

podatek. 

 

        Uchwałę podjęto – 8 głosów za . 

 

 

    Przewodniczący                                                                              Sekretarz 

Jacek   Wolski                                                                                     Iwona Maciejak 


